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Zápis z jednání Rady spolku Otevřené zahrady Jičínska z. s. 

konané dne 14. ledna 2020 od 13:00 hodin 

v kanceláři OZJ v Jičíně 
 

Přítomni:  Římskokatolická farnost - arciděkanství Jičín - zástupce Jiří Drška – předseda, 

Petr Soukup - fyzická osoba, Mariánská zahrada, svazek obcí - zástupce 

Jaromír Přibyl, Město Jičín - zástupce Ing. Jan Jiřička, Město Libáň - zástupce 

Kamila Sokolová, Farní sbor Českobratrské církve evangelické - zástupce Josef 

Kužel – předseda kontrolní komise 

Omluveni:  Vít Sedlák - fyzická osoba, SDH Vitiněves - zástupce Josef Havránek 

Hosté:  Kamila Kabelková - vedoucí zaměstnanec pro realizaci SCLLD, Jakub 

Svoboda (zaměstnanec pro realizaci SCLLD), Soňa Šafková (zaměstnanec pro 

realizaci MAP II) 

Program jednání: 

1. Projednání závěru z jednání  ŘV MAP II ze dne 10. 12. 2019 

2. Návrh na uspořádání MAP II dle paní Šafkové 

3. Projednání zprávy o pokroku strategie    

4. Rozhodnutí o četnosti schůzek valné hromady Národní sítě MAS ČR 

5. Personální otázky - nová účetní  

6. Změna členů orgánů MAS  

7. Příprava strategie na příští období 2021+ 

8. Současný stav čerpání alokací operačních programů 

9. Evaluace a změna strategie v programovém rámci PRV 

10. Různé a závěr 

Průběh jednání: 

Jednání zahájil předseda spolku Otevřené zahrady Jičínska z. s. pan Jiří Drška. Přivítal 

přítomné a konstatoval, že rada spolku je usnášení schopná. Pan Sedlák a pan Havránek jsou 

omluveni. Hlavním programem jednání je projednání závěru jednání ze ŘV MAP II a zprávy 

o pokroku strategie za 2. pololetí 2019. Pan předseda požádal pana Svobodu o zápis z jednání.  

 

Pan předseda vyzval k hlasování o přítomnosti hostů na jednání rady spolku.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 5    Proti: 0    Zdržel se: 0 
 

Usnesení: S přítomností hostů rada spolku souhlasila. 
 

Pan předseda vyzval k hlasování o schválení programu.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 5    Proti: 0    Zdržel se: 0 
 

Usnesení: Program byl schválen všemi přítomnými. 

http://www.otevrenezahrady.cz/
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1.  Projednání závěru z jednání  ŘV MAP II ze dne 10. 12. 2019  

Pan Drška navázal na problematiku týkající se stížností paní Kalvodové na paní Kabelkovou, 

která byla předmětem jednání ŘV MAP II dne 10. 12. 2019. Závěrem jednání ŘV MAP II 

bylo, aby rada spolku projednala přijetí pana Podhajského zpět na pozici analytika. 

Pan Jiříčka se nejprve se tázal paní Kabelkové, zda by byla ochotná nadále s paní Kalvodovou 

pracovat.  

Paní Kabelková odpověděla, že je ochotná s paní Kalvodovou pracovat, ale pouze pokud paní 

Kalvodová změní svůj postoj k ní, a pokud bude více kolegiální. Dále zmínila, že by při 

dalších setkáních ŘV MAP II s paní Kalvodovou byla prospěšná přítomnost externího 

mediátora, aby měly obě stejný čas k vyjádření se, neboť při setkání ŘV MAP II paní 

Kalvodová vedla dlouhý monolog, ve kterém na ni slovně útočila, a kromě jednotek minut ji 

nedala žádný prostor k vyjádření. 

 

Paní Kabelková vysvětlila, že na setkání ŘV MAP promítla sestavení týmu, kde jsou všechny 

pozice personálně obsazené a seznámila s financováním projektu.  

 

Rada souhlasila s názorem, že paní Kalvodová útočila na paní Kabelkovou a že řešila několik 

let staré a naprosto nepodstatné věci. 

 

Dále pan Drška zmínil i výpovědi dané paní Kabelkovou bývalým zaměstnancům, na které 

paní Kalvodová poukazuje. Navrhl proto, aby projednávání výpovědí se zaměstnanci bylo 

předmětem jednání mezi paní Kabelkovou a předsedou spolku a následně se zapsalo do zápisů 

z jednání rady spolku. Pan Soukup s návrhem souhlasil. 

 

2. Návrh na uspořádání MAP II dle paní Šafkové 

Otázka padla i na paní Šafkovou, zda chce převzít pozici hlavní manažerky MAP II a jaké by 

případně provedla změny. Paní Šafková navrhla, aby paní Kabelková pracovala na  pozici 

finanční manažerky, nicméně se dosud se o tom spolu nedohodly.  

Paní Kabelková odpověděla, že dosud nezaznělo, kdo by případně místo ní byl hlavním 

manažerem, tudíž neví, jak by realizace projektu nadále probíhala. Na své pozici netrvá, 

nicméně nemá od paní Šafkové informace, aby mohla říci, jak to bude dál fungovat.  

Paní Šafková se ujala slova a zmínila, že paní Kabelková je velice zkušená a pokud by dělala 

finanční manažerku, tak by na ní bylo spolehnutí, ale velice důležité by bylo vědět, v jakém 

rozsahu chce v projektu pracovat. Zmínila také, že mluvila s několika lidmi, kteří jsou s ní 

nespokojení, ale někteří členové jako např. paní Matušová nevěděla nic o situaci mezi paní 

Kabelkovou a Kalvodovou, a přišlo jí chování paní Kalvodové jako komické. Post hlavního 

manažera MAP by mohla vykonávat ona, paní Bretová by byla na nějaké pozici po paní 

Šafkové a přenechala by pozici analytika panu Podhajskému. 

 

Pan Soukup byl z průběhu setkání ŘV MAP II znepokojen. Jednání paní Kalvodové chápe 

jako výtku k vedení účetnictví, které zřejmě momentálně vadí i několika dalším lidem. Proto 

navrhl změnu účetní a ponechání paní Kabelkové na postu hlavní manažerky, neboť je velice 

zkušená a po pracovní stránce a výsledků v jednotlivých strategiích je vše v pořádku. Proto 

souhlasí s návrhem přítomnosti mediátora při dalších setkáních ŘV MAP, a také navrhuje 

novou interní nebo externí účetní. 

http://www.otevrenezahrady.cz/
mailto:otevrenezahrady@seznam.cz
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Závěr jednání k tomuto bodu programu je takový, že pan předseda připraví oficiální 

vyjádření, jak se k nastalé situaci staví rada spolku. Personální změny v projektu MAP II se 

dělat nebudou. Na setkání ŘV MAP II by byl v budoucnu přítomný mediátor. Dále pan 

Soukup se jako předseda spolku ujme řešení personálních věcí.  

 

Po tomto bodu jednání paní Šafková z jednání odešla. 

 

 

3. Projednání zprávy o pokroku strategie 

Pan Drška se přítomných tázal, zda jsou plně seznámeni s obsahem zprávy o pokroku 

strategie za druhé pololetí 2019. Všichni přítomní jsou s obsahem zprávy o pokroku strategie 

za druhé pololetí 2019 seznámeni a k obsahu nemají připomínek. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5    Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

Usnesení: Rada spolku schvaluje, znění zprávy o pokroku strategie za období od 01. 07. 

2019 do 31. 12. 2019.  

 

 

4.  Rozhodnutí o četnosti schůzek valné hromady Národní sítě MAS ČR 

Byl projednán návrh předsedkyně krajské sítě MAS k četnosti konání valných hromad 

Národní sítě MAS ČR. Bylo schváleno, aby výroční zpráva Národní sítě MAS ČR byla 

schvalována perrollam a druhá valná hromada by se sešla na podzim ke schválení rozpočtu 

Národní sítě MAS ČR.   

 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5    Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

Usnesení: Rada spolku navrhla variantu konání valné hromady Národní sítě MAS ČR a 

to tak, aby se Výroční zpráva NS MAS ČR schvalovala perrollam a valná hromada se 

sešla na podzim ke schvalování rozpočtu NS MAS ČR. 

 

 

5. Personální otázky - nová účetní  

Paní Kabelková přítomným sdělila, že kandidátkou na novou účetní je paní Krejčová. Paní 

Krejčová bude mít přístup k jejím datům a zpočátku budou pracovat na pozici účetní obě 

společně a později po zapracování bude paní Krejčová pracovat samostatně. Nové účetní bude 

potřeba zakoupit aktualizaci licence na účetní software a případně zapůjčit i notebook. Pan 

Přibyl navrhl zálohování dat při předávání práce na cloudové uložiště, které by bylo dobré 

zřídit na googlu nebo účet někde jinde s přístupem předsedy, aby se k tomu nikdo jiný 

nedostal. Pan Drška s návrhem souhlasil a stanovil maximální dobu na vyřešení problému 

zálohování dat 2 měsíce. 

 

 

http://www.otevrenezahrady.cz/
mailto:otevrenezahrady@seznam.cz
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6.  Změna členů orgánů MAS 

Pan Drška připomněl svoji podanou rezignaci ke dni 31. 12. 2019 a vyzval přítomné k výběru 

vhodného termínu na zvolení nového předsedy. Paní Kabelková upozornila přítomné, že 

v termínu od 23. 2. 2020 do 8. 3. 2020 bude v lázních. Přítomní se dohodli na termínu příštího 

jednání rady spolku s volbou nového předsedy na pondělí 9. 3.2020 od 13:00 h v kanceláři 

OZJ. 

Zároveň rada spolku vzala na vědomí rezignaci pana Jana Simeona Kaisera na pozici člena 

výběrové komise. 

 

 

7. Příprava strategie na příští období 2021+ 
Paní Kabelková tento bod programu směřovala ke zjištění, zda je vůbec zájem o přípravu 

strategie na příští období 2021+ a jaká je představa členů rady spolku o jejím průběhu, aby 

s ohledem na to mohly být řešeny další personální otázky. 

Pan Drška se k tomu vyjádřil tak, že hlavně záleží na rozsahu přípravy strategie, a také jakým 

způsobem se stávající období vyhodnotí, a jak na tom bude EU.  

Paní Kabelková přítomné seznámila se stávajícím stavem podmínek pro přípravu strategie na 

příští období. IROP vydal celou strukturu operačního programu pro nové období 2021+ 

v říjnu 2019. V podstatě všechny dosud podporované oblasti v rámci IROP 2014+  budou i 

v následujícím období, tj. oblast bezpečná doprava, investice do škol, hasiči a sociální služby 

tam zůstaly, nově přibyl cestovní ruch. Struktura programu je zveřejněná na webu IROP. 

Obsahově je jasné, co bude v rámci dotací IROP podporováno, ale není jasné, jak to bude 

probíhat procesně na MAS a kolik bude financí k čerpání. Nově slibují, že přes MAS bude 

možné čerpat operační program Podnikání. Je šance na rozvoj elektroautomobilů a 

energetické úspory provozů firem. Nadále by měl zůstat Operační program Zaměstnanost. 

Nelze zatím říci, jak a kdy začneme s přípravou strategie na příští období. Jisté je, že bude 

potřeba přijmout dalšího zaměstnance na plný úvazek, otázkou je, jak má být inzerát 

postavený, od kdy by měl nový zaměstnanec nastoupit. Dobré by bylo jej přijmout ještě 

během tohoto programového období, a aby pokračoval i nadále.  

Členové rady spolku se shodli na tom, že MAS se do přípravy strategie na nové období 2021+ 

zapojí a bude dál ve své činnosti pro rozvoj území pokračovat. 

 

 

8. Současný stav čerpání alokací operačních programů 

 

IROP  

Pan Jiřička se dotázal k současným projektům v 7. výzvě Bezpečná doprava. Paní Kabelková 

sdělila, že probíhá kontrola žádostí z hlediska formálních náležitostí a přijatelnosti. S právním 

aktem o poskytnutí dotace lze počítat nejdříve na podzim 2020.  

Některé projekty z výzev, kde byl příjem žádostí ukončen k 31. 1. 2019, však stále čekají na 

právní akt.  

Paní Kabelková dále oznámila, že přišel akceptační dopis od MMR, že se podařilo za rok 

2019 splnění podmínek programového rámce IROP dle výše předložených žádostí o dotaci.  

 

 

http://www.otevrenezahrady.cz/
mailto:otevrenezahrady@seznam.cz
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PRV 

Současný stav PRV je popsaný ve zprávě o pokroku strategie.  

 

OP ŽP 

Pan předseda zmínil, že právě v tomto programu nebudou všechny finance vyčerpány. Město 

Jičín mělo zájem o 10 mil. Kč, o které tedy MAS požádala, ale nakonec podalo pouze jeden 

projekt v hodnotě cca 1,8 mil. Kč.   

 

OP Z 

Nejsou žádné aktuality. Byly podané pouze dva projekty, viz zpráva o pokroku strategie.  

 

 

9. Evaluace a změna strategie v programovém rámci PRV 

Evaluační zpráva podaná na MMR 30. 6. 2019 stále ještě nebyla schválena. Evaluační zpráva 

je před druhým doplněním dle připomínek z MMR. Po schválení evaluační zprávy bude 

možné pokračovat a dodělat žádost o změnu strategie v programovém rámci PRV. Je potřeba 

dořešit, co s článkem 20, jak přerozdělit peníze, a je potřeba vybrat konkrétní oblasti k 

podpoře. Pan Přibyl sdělil, že projekt na zřízení muzea v Libáni připraven k podání na jaře 

2020 nebude a jednalo by se až o projekt pro příští období. Paní Sokolová požádala 

informace, co do článku 20 spadá. Po emailu, pak s paní Kabelkovou dořeší, o co by měli 

zájem. Pan předseda upozornil, že se peníze v programovém rámci musí teď přerozdělit podle 

potřeby, proto je třeba zjistit, jaké projekty jsou připravené a mohou být v 05/2020 podány.  

 

 

10. Diskuse a závěr 

Pan předseda se dotázal, zda byla všechna témata vyčerpána, což všichni přítomní potvrdili. 

Následně poděkoval všem přítomným za účast.  

V 14:45 předseda ukončil jednání rady spolku.   

 

 

Zapsal: Jakub Svoboda, projektový manažer  

 

 

http://www.otevrenezahrady.cz/
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